
Fazio: Zawsze wierzyłem w ten zespół
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To na Federico Fazio spadnie w najbliższych meczach zadanie kierowania

defensywą Giallorossich, pod nieobecność kontuzjowanego Kostasa

Manolasa.

Argentyńczyk udzielił dziś krótkiego wywiadu dla Sky Sport:

- Graliśmy wysoko, posiadaliśmy piłkę, to był naprawdę dobry mecz. Szkoda remisu,

sprawiedliwym było zwycięstwo ze względu na to jak graliśmy. Teraz jest bardzo

ważny mecz i musimy odnaleźć tą samą drogę również w lidze. Jeśli będziemy grać

tak we wszystkich meczach, nie będziemy mieć problemów ze zdobyciem punktów.

Zawsze wierzyłem w ten zespół, jesteśmy bardzo mocni i musimy to udowadniać

mecz po meczu.
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